

Jack Corley
April 16, 2019

EASTERN EUROPE REGIONAL NEWS

April 16, 2019



Intercultural Event in Romania

April 6, 2019

On April 6, 2019, Romania CARP held an intercultural event in the Peace Embassy in Bucharest. A total of 60 guests attended the event.

We had the great honor to welcome a very special guest for the event: Dr. Katsumi Otsuka, the regional president of Universal Peace Federation (UPF) for Europe. [Read more ...](#)

Межкультурное событие в Румынии

6 апреля 2019 г.

6 апреля 2019 года Румынский CARP провел межкультурное мероприятие в Посольстве мира в Бухаресте. Всего на мероприятии присутствовало 60 гостей. Мы имели честь приветствовать особого гостя на этом мероприятии: доктора Кацуми Оцука, регионального президента Федерации за всеобщий мир в Европе. [Читать дальше ...](#)



Yekaterinburg Family Festival Becomes Family Evening

April 6, 2019

In the Russian city of Yekaterinburg, the members discovered a new format for the Family Festival. With just three couples participating on April 6, the community turned the festival into a family evening, with a warmer, more intimate atmosphere. [Read more ...](#)

Фестиваль семей в формате семейной встречи в Екатеринбурге

6 апреля 2019 г.

06.04.19 в Екатеринбурге для трех пар прошёл Фестиваль семей в новом для нас формате. Мы провели его как семейный вечер, в более близкой и тёплой атмосфере, что позволило дать больше образования гостям, а также достичь сердечного контакта с ранее незнакомыми людьми. [Читать дальше ...](#)